

本處一直與內地及其他司法管轄區保持並加強聯繫，以便客觀評估我們的服務標準和工作表現，並就提供和發展公司註冊服務、處理企業管治事宜，與這些司法管轄區交流經驗。

本處在二零零四至零五年度共接待了 25 批訪客，包括內地政府部門和專業團體，以及英屬維爾京群島財經事務委員會、越南廣治省人民委員會、斯里蘭卡、澳洲和薩摩亞的政府官員。公司註冊處處長和公司註冊處律師在二零零五年三月八日至十一日，出席在澳洲墨爾本舉行的亞太企業登記冊論壇。在上述訪問和會議期間交流的意見及經驗，對於本處日後制訂新的措施和策略，大有裨益。

Contacts with the Mainland and other jurisdictions have been maintained and developed to enable the Registry to assess its standards and performance objectively, and share experiences regarding the provision and development of corporate registration services and corporate governance issues in those jurisdictions.

In 2004-05, the Registry received 25 groups of visitors, including government departments and professional bodies from the Mainland, and government officials from the Financial Services Commission of British Virgin Islands, People's Committee of Quang Tri Province of Vietnam, Sri Lanka, Australia and Samoa. The Registrar of Companies and the Registry Solicitor attended the Asia Pacific Corporate Registers Forum in Melbourne, Australia from 8 to 11 March 2005. The ideas and experiences shared during the visits and Conference will be very useful for developing new initiatives and strategies in the future.



黑龍江工商行政管理局代表團探訪本處

Visit by the delegation from Hei Long Jiang Industry and Commerce Administration



英屬維爾京群島財經事務委員會代表團探訪本處
Visit by the British Virgin Islands Financial Services Commission



斯里蘭卡代表團探訪本處
Visit by the delegation from Sri Lanka



江蘇律師團探訪本處
Visit from Jiang Su Lawyers